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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
6. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 27. 6. 2023 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 10
Omluveni: 5
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Bc. Dušan Tejkal
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Půr, Rudolf Knápek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Bylo přistoupeno k volbě
zapisovatelky a ověřovatelů zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Miroslava Půra a pana Rudolfa Knápka.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/6Z/2023 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Program dnešního jednání jste obdrželi na pozvánce. Má někdo nějaký návrh
na doplnění programu? Pokud tomu takto není, přejděme tedy k hlasování."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 6. zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Na minulém zasedání jsme řešili vyloženě ČOV, na 4. zasedání jsme schválili
účetní závěrku obce za rok 2022 dle výkazů rozvaha, výkaz zisku a ztrát a přílohy k 31.12.2022, dále rozpočet
obce na rok 2023 dle přílohy, schválili jsme změnu znění usnesení č. 5/3Z/2023 ze dne 16.2.2023, smlouvu



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 2 / 8

o poskytnutí dotace z rozpočtu obce spolku 1.FC Olešnice u Bouzova, z.s. ve výši 80.000,-Kč,  prodej
obecního majetku a odložení projednání prodeje pozemku parc.č. 702/23 v k.ú. Bouzov a jako poslední byla
schválena obecně závazná vyhláška o nočním klidu.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti rady obce

Vzhledem k tomu, že je omluven z dnešního jednání místostarosta obce pan. Ing. Foltýn, zprávu rady obce
přečetl starosta obce Mgr. Bc. Tejkal: " Od posledního zasedání zastupitelstva se rada obce sešla celkem 5x
a mimo běžné provozní věci, bylo schválena žádost o zápis změny kapacity MŠ Bouzov z důvodu dosažení
shody mezi stávajícím zápisem a skutečným stavem, žádost o finanční příspěvek spolku Lišáci ve výši 12.000,-
Kč,  žádost o finanční příspěvek SDH Hvozdečko ve výši 10.000,-Kč, byl schválen pronájem Radničního sklepa
paní Lence Vysoudilové, žádost o finanční dar SDH Kozov ve výši 12.000,-Kč, žádost o poskytnutí finančního
daru ve výši 15.000,-Kč SDH Olešnice. Dále byla schválena žádost o finanční příspěvek ve výši 3.000,-Kč
na projekt "Na kole dětem ze Štěpánova po Hané", poskytnutí finančního daru SDH Obectov ve výši 10.000,-
Kč, byla schválena smlouva o zajištění poradenství v oblasti životního prostředí s paní Ing. Věrou Melušovou,
nabídka paní Dagmar Dobešové na vypracování projektové dokumentace v rozsahu pro vydání územního
rozhodnutí na akci Vodovodní přípojky Bouzov - Kovářov u Bouzova a na akci Vodovodní přípojky Bouzov -
Hvozdečko a další."

Dotaz paní Ing. Kolavíková "Paní z oblasti životního prostředí dělá co."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Řeší s námi problematiku ukládání bioodpadu a dalších věcí. I třídění odpadu,
bude poskytovat jakoby garanci v rámci různých hlášení a vyřizovaní žádostí."

"Pan Bc. Macek "Vinárna to je za rok?"

Starosta obce "Ano"

Pan Bc. Macek "Chtěl bych poděkovat a pochválit za zápisy z rady, minimálně tři poslední, kdy je uvedeno, co,
kdy, jak, účel, částka, je to super. A poprosit bych o pokračování." 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2022

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Podklady jste obdrželi v příloze, pokud máte nějaký dotaz k tomuto bodu, je
Vám tady k dispozici paní účetní, která Vám dotazy zodpoví. Pokud dotazy nemáte, tak bych přistoupil rovnou
k návrhu usnesení."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje závěrečný účet obce Bouzov za rok 2022 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

5. Obecní majetek

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Přistoupíme tedy k bodu 5, což je obecní majetek. Podklady jste obdrželi, jedná
se o to, že řešíme stále dokola ty samé záležitosti, snad se nám nyní již podařilo s paní *** a paní *** dořešit to
tak, že přistoupily na naše požadavky a dohodli jsme na směně pozemků. Jedná se o pozemky v k.ú. Doly
u Bouzova  a Bezděkova, kdy jsou zde pozemky, které byly různě členěny a dohodli jsme se na tom, že tomu
dáme nějaký tvar a na výměrách."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej spoluvlastnického podílu 1/6 na pozemku parc. č. 54/1 a části
pozemku  parc. č. 119/12 o výměře 71 m2  dle geometrického plánu  č. 70-165/2023, vše v k.ú. Doly
u Bouzova paní *** za celkovou cenu 57.165,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup pozemku parc. č. 85/11 o výměře 1219m2 a pozemku parc.
č. 85/12 o výměře 500 m2, vše v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou od paní *** za celkovou cenu 42.975,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 89/28 o výměře 200 m2 v k.ú. Doly
u Bouzova dle geometrického plánu č. 69-166/2023 paní *** za cenu 25,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku parc.č. 89/31 o výměře 200 m2 v k.ú. Doly
u Bouzova dle geometrického plánu č. 69-166/2023 od paní *** za cenu 25,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/6Z/2023 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Dalším pozemkem je žádost pana ***, to jsme tady taky již několikrát probírali,
jedná se o dlouhodobý pronájem pozemku pod hřištěm (smetištěm), kde jsou v současné době
umístěny minikáry a celý tento pozemek má v dlouhodobém pronájmu od roku 2013. Pan *** je tady, pokud
k tomu chce ještě něco říci. Řešili jsme tady prodej tohoto pozemku, což se neschválilo. Smlouva o pronájmu
končí letošní rok."

Pan *** "V žádosti jsou dvě alternativy, pronájem a prodej, kdy na pozemkové komisi jsme se bavili, že prodej
řešit nebudeme s tím, že ten pronájem bych chtěl v rámci možnosti především s co nejdelší výpovědní lhůtou.
Cokoliv tam vybudovat, znamená mít strach, že tam někdo něco provede. Chtěl bych zrealizovat investici,
ve které by byl rodinný domek správce a provozní budovu, ve které by někdo bydlel. Investice bych potom rád
řešil sólo, až bude nějaký zastavovací plán, přesnější studie hotová včetně architektonických návrhů a potom
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bych požádal obec o odkup minimálních výměr pozemků, tak aby ta investice byla ošetřena, ne nějakou
dlouhodobou nájemní smlouvou, ale aby ty objekty stály na vlastních pozemcích. Nemusí to být velké pozemky,
Jedná se myslím o 800 a 900 m2. Vím, že Vám není nyní jasné, co by tam mělo stát, musím udělat já ten krok,
co by tam asi stálo a obec se rozhodne, jestli mi ty minimální výměry prodá. Bez toho je ta investice
samozřejmě z mé strany nezodpovědná. "

Pan Bc. Macek "Když Vám ten prodej pak těch minimálních ploch neschválíme, tak investovat nebudete."

Pan *** "Bavili jsme se o tom, jak tu smlouvu udělat, aby tam ty investice byly ošetřené. Toto už si netroufnu
říct, nechal jsem si smlouva posuzovat dvěma nezávislýma a sice tam ta investice, možnost je ošetřena tak,
že mi obec uhradí náklady, ale je to tak vágní ustanovení, že kdyby došlo na lámání chleba, tak to bude
nekonečné dohadování. Byl bych radši, aby to bylo jasné. Na druhé straně chápu obec, když neví, co by se tam
dělo, tak to nemůže prodat. Já tedy musím udělat ten první krok, aby Vy jste měli představu o tom, co
tam může být s tím, že se potom rozhodnete tak nebo tak. Co jsem tomu rozuměl, tak jsou nejasné plány obce,
co dál s tím územím. To znamená, že kdyby se tam nějaká investice zrealizovala, tak teď už to směřuju tak, aby
to nevadilo potencionálnímu dalšímu rozvoji, bytové výstavbě apod. Když se vyřeší nyní nájemní smlouva, já
budu moci realizovat aspoň něco, udělám architektonický návrh, co by se tam dalo udělat a zkonzultuji to
s Vámi, abychom se někam posunuli."

Starosta obce " Samozřejmě, co se týká dalšího jednání  v rámci dalšího návrhu, to budeme řešit později. Teď
vyřešíme pronájem, ať se posuneme někam dál." 

Pan Bc. Macek "Ještě bych měl jednu otázku, na té parcele je bývalý obecní sad. Byl byste schopen akceptovat
ve smlouvě, že byste do toho sadu nezasahoval."

Pan *** " Ano, s tím sadem nemám teď záměr. S tou zelení nad sadem, tam jsou takové terénní tvary a pár
břízek, to jsem chtěl kdysi využít pro odpočinkovou plochu, takže pokud se sad vyčlení ze smlouvy, nemám
s tím problém. A nemusí se to ani geometricky odměřovat, to se dá jednoduše odměřit na té ortofoto mapě a
řekne se, že tato plocha je mimo. Ale na druhou stranu na tom mém pozemku bych rád něco udělat, kdysi jsem
tam ze začátku zasadil 30 stromků, teď jsou tam jen tři, prostě někdo mi tam pořád chodí."

Starosta obce "My jsme samozřejmě dali na doporučení pozemkové komise. Nicméně zastupitelstvo
se dohodlo, že doporučuje pronájem na 10 let s výpovědní lhůtou 5 let za stávajících podmínek. Řešili jsme výši
nájemného, kdy ta původní částka 30000,-Kč se zdá nízká, takže byla navržena částka ve výši 40000,-Kč za rok.
A individuálně bychom řešili ten sad."

Paní Ing. Kolavíková "Mohla bych dát protinávrh ve výši 60000,-Kč za rok."

Paní Haicová, DiS. vznesla dotaz ohledně výše nájemného.

Pan *** " Není  to tam zatím moc slavné, neuživí to víc jak mě. Teď budu vděčný za to, když ten pronájem
nebude nějaký vysoký. Jede to 100 dnů v roce, záleží na počasí. Teď jsem začínal o měsíc později. Chtěl bych
tam udělat něco, co by eliminovalo závislost na počasí. Když je horko, nikdo nepřijde, když prší, když je zima,
taky nikdo nepřijde."

Pan Mgr. Holub "Ještě nějakou jinou věc než motokáry, co je závislé na počasí?"

Pan *** " Ti bývalý provozovatelé, od kterých jsem to kupoval, měli v plánu udělat krytou dráhu pro autíčka
pro malé děti, protože pro ty tam nic nemáme. Ta myšlenka se mi celkem líbila s tím, že by se ta plocha dala
využít multifunkčně. Dál jsem chtěl udělat zastřešený ochoz, hradby, aby se v tom proměnlivém počasí dalo
něco dělat. Něco vymyslet, co by nebylo závislé na tom počasí.  Chatičky dole, to by nám také pomohlo,
ze začátku bych jich tam udělat 5, vyzkoušel jak to bude fungovat. Mohly by tam být školní kurzy v přírodě,
adaptační kurzy. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje pronájem pozemků parc. č. 631/39, parc. č. 631/10 a parc. č. 631/9,
vše v k.ú. Bouzov na dobu 10 let s 5 letou výpovědní lhůtou s ročním nájemném ve výši 60.000,-Kč panu
***. 
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Výsledek hlasování:
Pro: 1 / Proti: 7 (Aigl, Haicová, Holub, Kunc, Půr, Putík, Tejkal) / Zdrželo se: 2 (Knápek, Macek)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje pronájem pozemků parc. č. 631/39, parc. č. 631/10 a parc. č. 631/9,
vše v k.ú. Bouzov na dobu 10 let s 5 letou výpovědní lhůtou s ročním nájemném ve výši 40.000,-Kč panu
***.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 1 (Kolavíková) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/6Z/2023 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Další pozemkem je pozemek ve Hvozdečku, jedná se  o část "a" a "b"
parc.č. 294/1, je to cesta kolem hřiště za Šobrovýma a Konečnýma. O tom jsme již také jednali, projednávala to
pozemková komise s tím, že zde není problém."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku "a" parc. č. 294/1 o výměře 100 m2 v k.ú.
Hvozdečko dle geometrického plánu č. 109-57/2023 panu *** za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Knápek, Kolavíková)

Usnesení č. 3f/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku "b" parc. č. 294/1 o výměře 38 m2 v k.ú.
Hvozdečko dle geometrického plánu č. 109-57/2023 panu *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Knápek, Kolavíková)

Usnesení č. 3g/6Z/2023 bylo schváleno.

6. Diskuze

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal" Má někdo nějaké návrhy do diskuze?"

Pan Knápek " Já bych chtěl k tomu Hvozdečko ohledně vodovodu. Již jsou hotové terénní úpravy, ale
nezachovali příkopy směrem na Kovářov, je to zplanýrované až do silnice. Tam by se to mělo trošku opravit,
naštěstí ještě nepršelo, jinak by bylo Hvozdečko vyplavené."

Pan *** " Já bych to podpořil, protože takto se to nepohlídalo, když se dělal plynovod a dodneška je to problém,
protože se to nechalo a voda teče po cestách a cesty vypadají tak jak vypadají. Fakt je to třeba pohlídat."

Pan *** " Mluvil jsem s panem Foltýnem a před mým domem bych chtěl dát šachtu, je to ale obecní pozemek.
Pan Foltýn mi říkal, že šachty se budou dávat do sklepa a tam je problém, že je tam silnice, dům je starý a když
tam vykope někdo díru metr hlubokou, tak je to na to, aby to ujelo. Dům je přímo u silnice, není tam prostor."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Chodí tam projektantka, která bude individuálně tyto přípojky řešit včetně
zaměření."

Pan *** " Projektantka už tam byla a problém s tím nemá."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Jak bude mít svoje stanovisko, ona nám to řekne. Veškeré tyto požadavky a
návrhy lidí  dává dohromady a bude se to řešit. Tam kde to možné je, se snažíme to dát do sklepa. Kde
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to možné není, tak se to bude řešit individuálně."

Pan *** " Pan Foltýn mi říkal, že se mám tady zeptat, jestli s tím nebudete mít problém, že ta šachta bude
na obecním pozemku."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Já myslím, že problém s tím mít nebudeme, to už bude záležet na tom
umístění."

Pan Mgr. Holub " Obrací se na mě sousedé ohledně vodovodu. Měl by být nějaký člověk, já mám číslo na toho
stavbyvedoucího, mít to nějaký řád, aby se mu nevolalo s jednou věcí dvacetkrát. Zrealizovat to tak, že když je
kontrolní den, aby se to dalo zápisu a na něco se nezapomnělo. Jedna věc jsou ty příkopy, druhá je třeba před
domem Nejedlých, byly tam nějaké problémy. Je tam teď vystrčený hydrant, až pojedou silničáři, tak si o to
poruší stroj. Je potřeba to zapustit do terénu."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Zjistím tam co a jak."

Pan Mgr. Holub "Pod cestou jak jde humnama k nám, tam byly leta zanešené trubky, tak jsem je poprosil, máte
tady techniku, můžete to prorazit? Byli ochotní, udělali to."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Já si myslím, že celkově dělají dobrou práci. Ten začátek je vždycky o něco
složitější, než se to rozjede. Třeba ČOV, byl kontrolní den a my jsme se domlouvali, že kopat se začne fyzicky až
za těch 14 dní. Snaží se všichni si nějak vzájemně vstříc."

Pan Mgr. Holub "Do teď je to dobrý, hlavně aby to tak zůstalo. Až se dílo předá a byly by nějaké nedodělky,
opravovat to jsou pak řadově vyšší peníze, než když se to řeší průběžně."

Pan Ing. Putík "Určitě vztyčným důstojníkem vůči té firmě je obec. Takže sbírat připomínky, třídit."

Pan Ing. Kunc k Mgr. Holubovi" Tak můžete sbírat ty připomínky po těch místních a pak byste se účastnil té
schůzky na místě."

Pan Mgr. Holub "Klidně."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Na místě funguje i stavební dozor."

Pan Mgr. Holub " A náš dozor je kdo?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Pan Hanák za obec."

Pan Mgr. Holub " A můžu dostat číslo na toho pána?"

Paní Haicová, Dis. " Já na to na váži ohledně kanalizace, chtělo by to úplně stejně. Kontaktní osobu."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Ono to tak je. Plánuji schůzky s občany v jednotlivých obcích, kdy tam budou
i ti stavaři."

Paní Ing. Kolavíková "Když mě třeba osloví občan z Bouzova, Podolí, za chvílí bude i Bouzov - Jeřmaň, oni
potřebují vědět třeba, že zítra jim přijede řemeslník, aby se tam dostal, že je ta ulice volná. Nebylo by špatné
zveřejnit kontakt."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Každá firma si řeší svoji obec. JISTA  je v Jeřmani, Strabag v Podolí a
na Bouzově Modos."

Pan *** " Já bych to jenom zopakoval, apeloval bych na komunikaci s občany, aby se konkrétně ohledně
kanalizace v těch třech obcích zlepšila. Ten začátek se moc nepovedl. A jestli tě neinformovali, že se začne
kopat, tak by se jim to mělo důrazně říct. Protože mi jsme tam měli objednaný vývoz jímek a ten fekál se tam
prostě nedostane. Měli jsme tam objednané dřevo, nedostane se tam. A myslím si, že dát lidem tři dny dopředu
letáček, že průjezd bude 1,70 m, nestojí tolik. Je to hrozně důležité, aby se s těmi lidmi komunikovalo, jinak
budou hrozně naštvaní a je to zbytečné, protože je to jen o komunikaci. Aby se to těm lidem vysvětlilo, aby tam
byli zástupci, setkání po těch ulicích nebo po dědinách. Řekne se nějaký čas, je to otázka 10 minut, ty lidi tam
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přijdou, oni jim řeknou budeme kopat tady, tehdy a tehdy. To co se stalo teď v Podolí, je úplně odstrašující
případ a měli bychom se tomu vyvarovat i v těch ostatních částech."

Pan Bc. Macek " A jak byste si to představoval, nějaké schůzky nebo prostřednictvím média."

Pan *** "Je to úplně jedno."

Pan Bc. Macek "Jak těch 100 lidi informovat, vymyslet to."

Paní Ing. Kolavíková "Až to bude třeba na Bouzově, tak období od do se bude dělat kanalizace na Skalce,
parkujte někde jinde. Pak od do se bude dělat kanalizace na Záhumení, parkujte jinde."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Hani, dnes jsme se o tom bavili. Toto je začátek, nějak se to rozjet musí. Jak
se to rozjede, bude to fungovat. Těch problémů s tím spojených je více, co se týče té samotné výstavby,
vytyčování tras. Není to úplně jednoduché, jak to vypadá. Ono se to lehce řekne, samozřejmě představa byla
trošičku jiná."

Pan Mgr. Holub "Kdo se teď stará na Bouzově o vodu, tzn. chlórování."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Lojza, chlórování dělá automat. Proč?"

Pan Mgr. Holub " Ještě máme nějakou firmu, ne? 

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Nemáme. Pomáhá nám, když je nějaká porucha, pan Kvapil, v rámci těch
výkopů."

Pan Mgr. Holub " Já jsem ještě vyrozuměl, že je nějaká firma."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "To je Vodaservis, ten dělá servisní zásahy. Nemá na starost běžný provoz."

Pan Mgr. Holub "Když bude problém, tak mám volat kam."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Volej přímo mně a já to vyřeším. Samozřejmě s vodou tady občas
problémy máme nebo tedy měli, když zapršelo více a tak než se zastavili prameniště, tak tam vletělo trošičku
toho bláta. Teď je to ošetřené tak, že jakmile má být velký příval deště, prameniště se zavírají. Je tam filtrace,
vše je přes tu úpravnu."

Pan Mgr. Holub "Třeba když přijde ten příval, tak to je nějaký automat nebo Lojza sleduje předpověď počasí?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Předpověď nesleduje, ale prostě jakmile zaprší, tak se to jede zastavit, ručně.
Až bude vodovod Kovářov - Hvozdečko, tak to bude zase jiné, bude jiná úpravna."

Pan Mgr. Holub "My jsme si ve Hvozdečku pohoršili, ta voda teď není tak dobrá."

Pan Knápek "Ale do Hvozdečka nejde voda z Bouzova."

Pan Mgr. Holub "Tak jak je to možné. Ta voda je fest horší."

Pan Knápek " Voda jde z vrtu z Hvozdečka. Jde to pořád stejně. Maximálně, že by byla více chlórovaná."

Pan Mgr. Holub "Když tam vletí více chlóru, chápu, technická závada na zařízení. Proto se ptám, kdo to má
na starost. Od nějaké doby je to fakt špatnější."

Pan Knápek "Pořád je to stejné. Pak by jedině chtělo vzít vzorky z vrtu a porovnat, jak vycházely kdysi."

Pan Bc. Macek " A není možné, že by třeba došlo k propojení vody lidí ze studny s tím obecním vodovodem?"

Pan Mgr. Holub "Správně by tam měl být klapák."

Pan Bc. Macek " To se někde stalo, že se smíchala voda ze studny a museli čistit celý vodovod."
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Pan Knápek "Litolab dělá pravidelně rozbory."

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Závěr

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Jestli není nic dalšího k diskuzi, tak bych dnešní jednání ukončil. Chtěl bych
Vám poděkovat a popřát hezké prázdniny, uvidíme se po prázdninách. Užijte si dovolenou a zasloužený
odpočinek. Hezký večer."

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Miroslav Půr   ............................................................
 

Rudolf Knápek   ............................................................
 
Starosta Mgr. Bc. Dušan Tejkal   ............................................................
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